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I N F O R M AT I E

uit de gemeente

meerderheid. Calmeyn (661 voorkeur-
stemmen) kan dus beginnen aan zijn 
vierde ambtstermijn als burgemeester. 
Zijn vader Jean Calmeyn was overigens 
van 1965 tot 2004 ook burgemeester 
van onze kleine faciliteitengemeente. 

In tegenstelling tot in 2018 kwamen er 
deze keer dus twee Franstalige lijsten 
op. Nahyd Meskini, voormalige schepen 
voor UF, verliet die partij en richtte 
samen met mensen van Ecolo, PS en 
onafhankelijken Alliance Francophone 
op, dat 17,4 % van de stemmen en 3 
zetels behaalde. Meskini zelf haalde 204 
voorkeurstemmen. Wat overbleef van 
Union Francophone (UF) behaalde  
16,8 % en 2 zetels. Go1620 van Steve 
Roobaert behield met 14,9 % (- 0,1 %) 
van de stemmen zijn 2 zetels. Naast 
burgemeester Calmeyn bestaat het 
schepencollege volledig uit verkozenen 
van LB Drogenbos, met name José 
Lefever, Sabrina Pauwels, Philippe 
Queroles en Francis Dons.

Voor het eerst was je ook niet meer 
verplicht om te gaan stemmen. In 
Drogenbos bedroeg de opkomst 59,9 %. 
Dat is lager dan het Vlaamse gemiddelde 
van 63,6 %. 

Voor het OCMW gaan er 5 zetels naar 
LB Drogenbos, 2 naar UF, 1 naar Alliance 
Francophone en 1 naar Go1620. Valérie 
Cogels-Calmeyn blijft OCMW-voorzitter.

In een eerste reactie zegt de lijst van de 
burgemeester zich verder te willen 
inzetten voor Drogenbos en voor 
continuïteit te willen zorgen. ‘Het 
nieuwe centrum zal uiteraard verder 
worden afgewerkt. Dat is ook het geval 
voor de Franstalige gemeenteschool. De 
kinderopvang zal worden uitgebreid en 
de sporthal zal onze speciale aandacht 
krijgen. De Paul Gilsonlaan en de 
Boomgaardwijk zullen worden ver-
groend. We willen het zwaar verkeer in 
het centrum en bepaalde woonwijken 
weghouden door ANPR-camera’s te 
installeren.’ (HD)

Gemeenteraadsverkiezingen 13 oktober

Burgemeester behoudt 
volstrekte meerderheid
Het was even afwachten of vier volledige 
lijsten en het stoppen van de schepenen 
Myriam Claessens en Marc Vettori de 
uitslag van de gemeenteraadsverkiezin-
gen in Drogenbos zouden beïnvloeden, 
maar nee, dat gebeurde niet. Alles bleef 
nagenoeg stabiel. 

De twee aparte Franstalige lijsten 
beconcurreerden wel elkaar, waardoor 

de laatste schepenzetel uiteindelijk ook 
naar de lijst van de burgemeester ging. 
Er is dus geen ‘oppositieschepen’ meer 
zoals de voorbije jaren, en je zou kunnen 
zeggen dat burgemeester Calmeyn 
daarmee zijn positie nog heeft versterkt.

LB Drogenbos van burgemeester Alexis 
Calmeyn behoudt met 50,8 % (+ 2,8 %) 
en 10 zetels (-) op 17 haar absolute 
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Telex
• Dit jaar mocht speelplein De Krabbers in de 

vakantieperiode 75 tot 90 kinderen per dag 
ontvangen. Een succes. Er waren 2 hoofd- 
monitoren en 8 monitoren actief.

• Zoals in veel andere gemeenten is het in 
Drogenbos moeilijk om nog cash geld op te 
nemen aan een automaat. De organisatie van 
bankautomaten Batopin krijgt van het 
college de toelating om aan het nieuwe 
gemeenteplein een bancontact uit te baten.

• In maart van dit jaar ging de firma 
Vandenzande Construct van start met de 
verbouwing en uitbreiding van de Franstalige 
school. De sloopwerken werden na de paas-
vakantie afgerond. De werken zullen onge-
veer een jaar duren.

• Een mooie gemengde haag of heg langs je 
tuin? Wat extra geurende bloesems voor 
bijen? Of blozende appels uit je eigen hoog-
stamboomgaard? Tot 15 oktober konden de 
inwoners van Drogenbos plantgoed bestellen 
tijdens de jaarlijkse fruitboom- en haagplant- 
actie van de gemeente en het Regionaal 
Landschap Pajottenland & Zennevallei.

• Korpschef Tom Smets van politiezone Rode 
wil het leven in Sint-Genesius-Rode, 
Drogenbos en Linkebeek veiliger maken door 
het oprichten van buurtinformatienetwerken. 
Er zouden ook meer wijkagenten komen. 

• De door de gemeente georganiseerde  
fietstochten op 22 september trokken  
123 deelnemers aan. 

• De asfalteringswerken aan de Verlengde 
Stallestraat (N261) in Drogenbos zijn afge-
rond. Een en ander kaderde in de voorberei-
ding van de aanpassingen die later worden 
gepland om de bereikbaarheid van de 
Bemptstraat te verbeteren. Zowel het kruis-
punt met de Grote Baan als dat met de 
Kuikenstraat en de Langestraat zullen 
worden aangepast. Zo moet het drukke 
kruispunt met de Grote Baan rustiger en 
veiliger worden. Er komt ook een veilige 
oversteek over de Bemptstraat naar het 
kruispunt. De fietsoversteekplaatsen op het 
kruispunt met de Grote Baan en Verlengde 
Stallestraat worden heraangelegd in asfalt. 
Wanneer de werken zullen starten, is nog niet 
bekend. (HD)

Jeugdploegen Union 
De voetbalinfrastructuur aan de Bosstraat heeft altijd een belangrijke 
rol gespeeld in het sportleven van de gemeente. Na de voetbalploeg van 
Drogenbos zelf was hier tot voor kort vooral Verbroedering Beersel-
Drogenbos actief. Daar kwam begin 2024 onverwacht een einde aan. 
Verbroedering Beersel-Drogenbos werd SK Beersel, en de ploeg ging 
haar wedstrijden in Lot spelen. De gemeente zocht een oplossing voor 
de sportinfrastructuur en kwam tot een overeenkomst met de 
Jeugdschool van Union Sint-Gillis voor een periode van twee seizoenen. 
De gemeente stelt de infrastructuur ter beschikking van de voetbalclub, 
die gedurende die periode instaat voor de onderhoudskosten, geraamd 
op 60.000 euro. Union moet ook rekening houden met de lokale 
voetbalclub die tot 10 uur per week gebruik moet kunnen maken 
van de terreinen. (HD)

Nieuw kinderdagverblijf 
Kinderopvang 3Wplus heeft van de Vlaamse overheid middelen gekregen 
om in Halle-Vilvoorde 119 extra opvangplaatsen voor baby’s en peuters 
te creëren. ‘Voor toekomstige en jonge ouders in Halle-Vilvoorde is het 
niet evident om een plek te vinden bij een onthaalouder of in een 
kinderdagverblijf’, vertelt Nele Macharis, teamleider Kinderopvang bij 
3Wplus. ‘Het Vlaamse gemiddelde van 44,3 plaatsen per 100 kinderen 
van 0 tot 3 jaar wordt nergens gehaald. Van de 59 zorgregio’s in 
Vlaanderen bengelt zorgregio Vilvoorde helemaal onderaan met een 
gemiddelde van 32,55 opvangplaatsen per 100 kinderen.’ 
Met het extra geld van de Vlaamse overheid opent 3Wplus vier nieuwe 
kinderdagverblijven. Het gaat om crèches in Asse, Dilbeek, Drogenbos 
en Vilvoorde, samen goed voor 119 plaatsen. De nieuwe crèche in 
Drogenbos komt er eind volgend jaar in de gebouwen van het nieuwe 
dorpscentrum. Ze zal plaats bieden aan 18 kinderen. In Drogenbos zijn er 
momenteel 58 opvangplaatsen voor baby’s en peuters van 0 tot 3 jaar. 
‘De bedoeling is om het aantal plaatsen met de tijd op te trekken. De 
gemeente geeft ons de komende tien jaar een jaarlijkse werkingstoela-
ge.’ Bij de gemeente kijken ze uit naar de opening van het nieuwe kinder-
dagverblijf. ‘Extra betaalbare kinderopvang in de gemeente is altijd 
welkom. Drogenbos telt immers veel jonge gezinnen’, zegt burgemeester 
Alexis Calmeyn. (HD)
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Gesprek met Veronique De Pauw

‘Onze activiteiten ondergingen 
een hele metamorfose’ 

M E N S E N 

in onze gemeente

We gingen eens praten met Veronique De Pauw, de voorzitster van Femma 
Drogenbos, al wil ze dat liever niet zo gezegd hebben: ‘We zijn een team en 
als team werken we samen aan de activiteiten van onze vereniging.’ 

D e KAV (Kristelijke Arbeiders Vrouwengilde) 
veranderde in 2012 haar naam in Femma. 
Nationaal bestaat de vereniging al sinds 1910. 

In Drogenbos is Femma al meer dan tachtig jaar actief. 
Veel dames die de voorbije decennia de ruggengraat 
van het sociale leven in onze gemeente vormden, 
waren lid en meestal ook bestuurslid van KAV. Ze 
kwamen uit alle lagen van de bevolking en waren vaak 
ook actief in meerdere verenigingen.  

Verfrissende vriendschap 
‘De voorbije zomermaanden hebben we meer ingezet 
op samen gaan wandelen’, steekt Veronique van wal. 
‘Afstanden van vier tot negen kilometer. Genieten van 
onze omliggende dorpen, maar ook van de stad. 
Onbekende plekjes ontdekken in de omgeving. En 
liefst eindigen bij een glas en een gezellige babbel.’

‘Als bedankje voor de moedige wandelaars vond ik dit 
tekstje terug dat exact verwoordt wat ik voel: Samen 
zijn met mijn vriendinnen is als een briesje op een 
zomerse dag – verfrissend, verkwikkend en vol leven. 
In hun gezelschap voel ik me thuis, omringd door 
warmte en begrip. We kunnen uren praten over alles 
en niets, onze diepste gedachten en grootste dromen 
delen zonder angst voor oordeel. En wanneer wij 
besluiten om eropuit te trekken, wordt elke stap een 
avontuur, elke glimlach een herinnering. Of we nu de 
drukte van de stad trotseren of ons terugtrekken in de 
rust van de natuur, het is altijd een feest. Want in die 
momenten van samenzijn groeit onze band sterker, 
verankerd in de kostbare schatten van vriendschap en 
verbondenheid.’ 

Tijden veranderen
Zoals overal heeft ook een vereniging iemand nodig 
die inspireert en enthousiasmeert.  En dat is het 
minste wat je van Veronique kan zeggen. Zonder haar 
inzet en organisatietalent zou Femma vandaag hetzelfde 
niet zijn. ‘Ik kreeg de inzet voor het verenigingsleven 
en voor onze maatschappij van thuis uit mee. Ik heb 
met geweldige dames mogen samenwerken, maar ik 
zal geen namen noemen omdat ik niet wil dat er 
iemand vergeten wordt. In een tijd dat vrouwen 
meestal thuis voor het gezin zorgden, was de KAV een 
motor om vrouwen uit hun dagelijkse sleur te halen en 

hen meer kansen tot ontplooiing te geven.’

‘De tijden zijn ondertussen fel veranderd. Veel vrou-
wen hebben de kans gehad om te studeren, ze werken 
buitenshuis en hebben minder nood aan ontmoeting. 
Maar samen gaan stappen en dan eindigen met een 
gezellige babbel in een café of restaurant blijft toch 
iets wat je niet overal vindt. Sporten, bewegen, genie-
ten van tijd voor jezelf: als vereniging proberen we 
aandacht te schenken aan nieuwe trends en thema’s. 
Onze leden zijn vanzelfsprekend belangrijk. Ze moeten 
tijd willen maken en moeite doen om deel te nemen, 
anders bestaat er geen vereniging.’ (lacht) 

‘Ondertussen ondergingen onze activiteiten een hele 
metamorfose: van kooklessen en tips voor het huis-
houden enkele generaties geleden, zijn we vandaag 
overgeschakeld naar activiteiten die ontspannend zijn 
en waar we ons goed bij voelen. Ook onze communi-
catie is aangepast aan onze tijd. Wij hebben een 
WhatsAppgroep zodat we elkaar vlot kunnen contac-
teren, we gebruiken optimaal de infoborden van de 
Muse en de gemeente. En we hebben een vruchtbare 
wisselwerking met de omringende afdelingen van 
Femma: wij stappen uit onze lokale cocon en gaan 
naar hun activiteiten, en omgekeerd nodigen we hen 
ook uit voor onze initiatieven.’

Bloemschikken
Ik ben hier vandaag op bezoek tijdens de workshop 
bloemschikken. De dames zijn een prachtig bloemen-
kunstwerk aan het maken en de sfeer is optimaal. ‘ 
Het is nu al het tiende jaar dat wij mogen rekenen  
op dezelfde lesgeefster, Jolien Vanderstappen van 
bloemenzaak Movaert, en het is altijd een topper in 
onze activiteitenkalender. Straks komen we thuis met 
een prachtig bloemstuk waar we twee keer van 
genieten. Niet alleen omdat het er mooi uitziet, maar 
ook omdat we er onze creativiteit in hebben gelegd.’  

‘We beperken ons met Femma trouwens niet tot eigen 
activiteiten. We engageren ons ook om andere vereni-
gingen te ondersteunen. We bieden altijd onze hulp 
aan bij feesten of activiteiten van andere verenigingen: 
de vriendenkring van de Wonderwijzer, de viering van 
de cultuurraad, andere gelegenheden ...’
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We weten dat Veronique niet graag in 
de belangstelling staat. Toch is het ons 
de voorbije jaren niet ontgaan dat ze 
niet alleen de trekker is van Femma, 
maar ook de duivel-doet-al. Veronique 
lacht. ‘Ik laat het aan anderen over om 
over mijn engagement te oordelen, en 
wat wij realiseren is dikwijls ploegwerk. 
We hebben geen voorzitter, we hebben 
een ploeg die samenwerkt. Maar het is 
wel waar dat veel organisatiewerk op 
mijn schouders komt, en dat is soms 
weleens zwaar omdat ik nog voltijds aan 
het werk ben.’ 

‘Ik doe het nog altijd heel graag, al heeft 
vooral corona toch wat sporen nagela-
ten. Het zal wel de aard van het beestje 
zijn zeker dat ik er – zoals zovelen – nood 
aan heb om me in te zetten voor ande-
ren, maar dat ik in ruil daarvoor ook veel 
voldoening krijg? De appel valt nooit ver 
van de boom en ik ben mijn ouders heel 
dankbaar dat ik deze mentaliteit van hen 
heb meegekregen.’

Dank voor dit gesprek.

André Lerminiaux 

Wil je deelnemen?
Voel je je aangesproken om 
aan te sluiten bij Femma? 
Stuur een mailtje naar 
vero.depauw@skynet.be.

Entretien avec Veronique De Pauw  
« Nous sommes avant tout une 
équipe »   
 
Nous avons discuté avec Veronique De 
Pauw, la présidente de Femma 
Drogenbos, même si elle préfère ne pas le 
dire ainsi : « Nous sommes une équipe et 
c’est en tant qu’équipe que nous 
travaillons ensemble sur les activités de 
notre association. »   
 
La KAV (Kristelijke Arbeiders 
Vrouwengilde – Ligue Ouvrière Féminine 
Chrétienne) a changé de nom pour 
devenir Femma en 2012. Au niveau 
national, l’association existe depuis 1910. 
À Drogenbos, Femma est active depuis 
plus de quatre-vingts ans. De nombreuses 
dames qui ont constitué l’épine dorsale 
de la vie sociale dans notre commune au 
cours des dernières décennies étaient 
membres et siégeaient en général au 
conseil d’administration de la KAV. Elles 
venaient de tous les horizons et étaient 
souvent actives dans plusieurs 
associations.    
 
« Entre-temps, nos activités se sont 
métamorphosées : des cours de cuisine 
et des astuces ménagères d’il y a 
quelques générations, nous sommes 
passés aujourd’hui à des activités qui 
nous détendent et nous font du bien. Le 
sport, l’exercice, le temps pour soi : dans 
l’association, nous essayons d’être 
attentives aux nouvelles tendances et aux 
nouveaux thèmes. »   
 
« J’ai toujours beaucoup de plaisir à le 
faire, même si le Covid, en particulier, a 
laissé des traces. Je suis sûre que c’est 
dans la nature des choses que je ressente, 
comme tant d’autres, le besoin de me 
consacrer aux autres, mais que je reçoive 
beaucoup de satisfaction en retour ? La 
pomme ne tombe jamais loin de l’arbre et 
je suis très reconnaissante à mes parents 
de m’avoir donné cette mentalité. » 
 

FR
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I N F O R M AT I E

verenigingsnieuws

Eindejaarsreceptie: 
welkom op 6 december 

Dit jaar is de eindejaarsreceptie in het FeliX Art & Eco 
Museum op 6 december. Naar goede gewoonte wil 
de cultuurraad van onze gemeente de vele vrijwilligers 
en de leden van de verenigingen bij elkaar brengen op 
een gezellige receptie.  (AL)

Door administratieve problemen zal niet iedereen 
een uitnodiging ontvangen, sorry daarvoor. Maar niet 
getreurd: iedereen die dit magazine ontvangt, is 
hartelijk welkom! Inschrijven voor 30 november via 
02 33 05 70 of lore.depauw@derand.be

Davidsfonds Drogenbos bezoekt brandweerkazerne

Na het ontbijtgesprek van februari nodigde adjudant Rudy De 
Winter ons uit om de kazerne in Halle te bezoeken. Wij gingen er 
graag op in en op 10 oktober stonden we op de parking van de 
kazerne, waar Rudy ons opwachtte. Het werd een boeiende, leerrijke 
en aangename rondleiding in een wereld die wij alleen kennen als er 
grote of kleine problemen zijn. 

Eerst kregen we een korte inleiding over de organisatie en het 
functioneren van de brandweer. Zo leerden we dat de brandweerlui 
in Halle een etmaal lang van wacht zijn, waarna ze van 3 dagen rust 
genieten. Nadien gingen we op verkenning in de kazerne, van de 
leefruimte tot in de kelderverdieping. 

Wie denkt dat pompiers zich onledig houden met kaartspelletjes: 
dat blijkt een groot misverstand. Elke shift begint met de verdeling 
van de taken, gaande van de dagelijkse controle van het materiaal 
over het onderhoud van de waterslangen tot het klaarmaken van de 
perslucht in de flessen. Elk lid van de brandweer moet al het materiaal 
kennen en ook weten hoe het te gebruiken. Dus ook zonder te 
moeten uitrukken voor een ongeval of ander onheil, kennen de 
brandweerlui goedgevulde dagen. De hiërarchie is strikt militair 
gestructureerd met telkens ploegen van 13 personen onder de 
leiding van een adjudant. 

Na het bezoek aan de kazerne reden ze de ladderwagen voor. De 
ladder liefst 36 meter hoog de lucht zien ingaan? Ronduit spectaculair! 
We waren ook flink onder de indruk van de andere wagens. Besluit: 
we beleefden een fantastische dag en ons respect voor deze hulp-
verleners is alleen maar gegroeid. (AL)
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Kermiszondag in Drogenbos

Kermiszondag was een topper. Beginnen deden we 
met een lekkere kop koffie en een stuk taart. Door 
het mooie, zonnige weer (eind oktober!) waren de 
aanwezigen meer dan ooit in een lentestemming en 
smaakte de taart beter dan ooit.

Onze casinodirecteur Theo zorgde vervolgens voor 
een aangename en boeiende namiddag waarop 
fortuinen werden verspeeld of gewonnen (gelukkig 
met virtueel geld). Het was vreemd te ervaren hoe 
verslavend en misleidend de spelduivel is. 

Na een smaakvol aperitiefje met champagne, schoven 
de genodigden aan voor het breugeliaans maal zoals 
steeds verzorgd door Hilde en Géry, onze specialisten 
catering. Krieken en balletjes: de enige en echte 
Drogenbosse manier om kermis te vieren. En als kers 
op de taart mocht onze jongste deelnemer de prijzen 
verloten op de roulette.

Het was een geslaagde namiddag waarna iedereen in 
de beginnende duisternis gelukkig en voldaan naar 
huis trok. (AL)
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T och is er een goede reden om 
het werk van de naar Argentinië 
uitgeweken Antwerpenaar, die 

in 1985 op 82-jarige leeftijd overleed, 
voor het voetlicht te brengen. ‘In 2016 
werden de foto’s die in de huidige 
tentoonstelling worden getoond verlo-
ren gewaand’, zegt Gudrun Dewilde van 
het FeliX Art & Eco Museum. ‘De 21 
teruggevonden werken die we nu tonen, 
zijn ongetwijfeld het topje van de 
ijsberg. Want Delhez verwierf in augus-
tus 1929 artistiek succes met 55 experi-
mentele foto’s die hij toonde in de 
kunstkring Los amigos del arte.’

Wilde experimenteerdrift
Bekendheid verwierf Delhez vooral als 
houtgraveerder en illustrator. Toch 
waagde hij zich ook aan experimentele 
fotografie. ‘Dat Delhez zich als grafisch 
kunstenaar ook tijdelijk richt tot foto-
grafie, mag niet verwonderen. 
Fotografie beleeft tijdens het interbel-
lum haar tweede jeugd. Moderne 
fotografen wilden resoluut breken met 
de op dat moment toonaangevende 

C U LT U U R 

expo

Verloren 
gewaande 
foto’s van 
Victor Delhez
Nog tot begin januari loopt er in het FeliX 
Art & Eco Museum een expo met werken van 
de veelzijdige kunstenaar Victor Delhez. Dat 
is opvallend, want acht jaar geleden wijdde 
het museum al een tentoonstelling aan het 
oeuvre van Delhez. 

stroming van het picturalisme. Zij 
ontdekten in fotografie een medium dat 
opnieuw een wilde experimenteerdrift 
toeliet.’

Aan het fotograferen van idyllische 
landschappen en historische scènes 
deden Delhez en gelijkgezinde tijdgeno-
ten niet mee. ‘De moderne fotografen 
gingen daar radicaal tegenin en richtten 
hun lens op het bruisende, dynamische 
stadsleven. Geen nostalgie en roman-
tiek, maar activistische fotografie in een 
veranderende tijdsgeest. Deze tentoon-
stelling toont aan hoe hun optische en 
chemische experimenten vorm krijgen in 
een verfrissende fotografische stijl.’

Ook hedendaags werk
Ook vandaag nog actieve fotografen 
komen aan bod op de expo. ‘Deze 
tentoonstelling blikt niet alleen terug op 
de moderne experimenten met fotogra-
fie tijdens het interbellum, maar toont 
ook enkele hedendaagse kunstenaars 
die op een gelijkaardige experimentele 
manier als Victor Delhez en de moderne 

fotografen de brede waaier aan moge-
lijkheden van de fotografische techniek 
verkennen’, zegt Gudrun Dewilde. 

Heel lang zou de experimentele fase van 
Delhez overigens niet duren. ‘In 1925 
verliet Delhez Antwerpen en maakte hij 
de overtocht naar Zuid-Amerika. Tijdens 
deze overtocht zou hij experimenteren 
met fotogrammen en fotomontages en 
maakt hij abstracte en surrealistische 
foto’s. Die werden in 1929 in Buenos 
Aires tentoongesteld. Deze experimen-
tele foto’s markeerden zijn afscheid van 
Antwerpen, terwijl ze ook zijn eerste 
jaren in Argentinië weerspiegelden, waar 
hij abstracte houtgravures maakte. 
Delhez’ twijfelende houding eind jaren 
20 van de vorige eeuw en zijn resolute 
ommekeer naar het figuratief-realisti-
sche begin jaren 30 hebben deze korte 
experimentele fotografische periode uit 
het geheugen gewist.’

Jelle Schepers
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Wat doen stuurgroep en cultuurraad?
Marc Moorkens (voorzitter stuur-
groep): ‘Vier tot vijf keer per jaar komen 
we met de stuurgroep samen om de 
werking van de gemeenschapscentra te 
evalueren. We evalueren de voorstellin-
gen en de lopende projecten en bekijken 
de programmering voor het komende 
jaar. Onze rol is adviserend, we zijn een 
soort klankbord.’

Yolande Berghmans (lid stuurgroep): 
‘We zijn met een tiental mensen en 
bespreken ieder trimester wat er 
gaande is in de twee centra. Zo geven 
we input over de nieuwe programmatie, 
maar het gaat verder dan dat. Zo werd 
ook onze mening gevraagd over de 
werking en het concept van het café van 
de Moelie.’

André Lerminiaux (voorzitter 
cultuurraad en lid van de stuurgroep): 
‘Vijfentwintig jaar geleden hebben we de 
cultuurraad opgestart met 
Drogenbossenaren die zich wilden 
engageren voor het socioculturele leven 

in de gemeente. Na een kwarteeuw is 
dat nog altijd ons doel. Zo ondersteunen 
we verenigingen die iets op poten willen 
zetten in de gemeente. We krijgen 
daarvoor een subsidie van vzw ‘de Rand’. 
Zelf organiseren we ook verschillende 
evenementen. Zoals Kermiszondag, waar 
tal van verenigingen aan meehelpen. En 
dan is er nog onze jaarlijkse receptie in 
december en ons ontbijtgesprek in 
februari. Wij willen de mensen naar 
buiten krijgen.’

Kan iedereen aansluiten bij de stuur-
groep en cultuurraad?
Marc Moorkens: ‘We staan open voor 
nieuwe kandidaten met een hart voor de 
Moelie of de Muse. Mensen met een 
engagement en frisse ideeën verwelko-
men we met open armen. Elk lid van de 
stuurgroep krijgt trouwens twee vrij-
kaarten voor iedere voorstelling. Een 
leuk extraatje, toch?’

André Lerminiaux: ‘De cultuurraad 
bestaat momenteel nog maar uit een 
zevental mensen. Het zou mooi zijn om 

jonge mensen te vinden. Mensen die 
Drogenbos als hun thuis hebben en mee 
vorm willen geven aan de gemeenschap. 
Maar dat is gemakkelijker gezegd dan 
gedaan. Want als je naar verenigingen 
zoals Femma, het Davidsfonds en het 
koor Serenata kijkt, merk je dat er niet 
zo veel jonge mensen meer bij zijn. Zeker 
de trekkers van die verenigingen zijn 
eerder mensen van een zekere leeftijd. 
We zoeken vers bloed. Iedereen die zin 
heeft om iets te organiseren of in gang 
te zetten, is welkom. Je hoeft zeker geen 
verbintenis voor zes jaar aan te gaan.’

Yolande Berghmans: ‘Zelf ben ik actief 
bij het Davidsfonds en het museum, en 
zo ben ik gevraagd om voor Drogenbos 
in de stuurgroep te zetelen. Maar André 
en ik behoren tot de oudere generatie. 
Daarom zoeken we nu jonge mensen om 
andere ideeën aan te brengen. Maar 
door het werk, het gezin en andere 
activiteiten is het moeilijk om nieuwe 
personen warm te krijgen. Hopelijk lukt 
het ons en kunnen we op termijn zorgen 
voor een vlotte wissel van de wacht.’

Enthousiaste kandidaten gezocht 

Heb jij een hart voor 
Drogenbos? 
Draag je het gemeenschapsleven in Drogenbos een warm hart toe en wil je het mee 
ondersteunen? Dan is dit jouw kans: de verkiezing van de Nederlandstalige cultuurraad 
is in aantocht, en ook de stuurgroep van GC de Muse en GC de Moelie zet de deur open 
voor nieuwe mensen. 
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Krijgen jullie als stuurgroep en 
cultuurraad zelf ondersteuning?
Marc Moorkens: ‘Wij geven adviezen, 
maar het zijn de medewerkers van de 
Moelie en de Muse die de echte inspan-
ningen leveren. Het is een zeer dankbare 
taak om in de stuurgroep van deze twee 
gemeenschapscentra te zitten. We 
werken goed en nauw samen, en er 
hangt een positieve vibe. Als dat niet het 
geval was, zou ik waarschijnlijk geen lid 
meer zijn.’

André Lerminiaux: ‘De werking van de 
Muse is sinds een jaar uitgebreid. Zo zijn 
er met Mikoyan, Lore en Samira drie 
jonge mensen aan de slag, en dat 
merken we. Mikoyan zorgt voor extra 
activiteiten, terwijl Samira nieuwkomers 
wil laten kennismaken met het aanbod 
op het vlak van onder meer cultuur en 
verenigingen.’

Yolande Berghmans: ‘Het is echt fijn 
samenwerken met de mensen van de 
Moelie en de Muse. De verjonging 
binnen de Muse is al zichtbaar, want 
er zijn meer activiteiten voor jonge 
gezinnen in de gemeente.’

Is het aangenaam om over de 
gemeentegrenzen heen samen 
te werken?
André Lerminiaux: ‘Er is een goede 
dynamiek tussen de mensen van 
Drogenbos en Linkebeek. We hebben 
samen wel wat in gang gezet. Vroeger 
was de steenweg op de gemeentegrens 
haast een denkbeeldige muur. Nu zie je 
wel dat er meer en meer naar activitei-
ten in de andere gemeente wordt 
gegaan. Zo pikken Drogenbossenaren 
graag eens een filmpje mee in de Moelie. 
Het is een meerwaarde dat daar zo veel 
fijne evenementen georganiseerd 
worden. Een eigen toneel- en concert-
zaal, dat missen we hier in de Muse wel.’

Yolande Berghmans: ‘We brengen een 
publiek aan vanuit Drogenbos. In de 
Moelie is het nu eenmaal gemakkelijker 
om dingen te organiseren. Wij hebben 
immers geen zaal in de Muse. Maar 
anderzijds houden we binnen de stuur-
groep ook Drogenbos zeker in de 
aandacht en willen we Linkebekenaren in 
Drogenbos krijgen. Zo valt er in en rond 
het FeliX Art & Eco Museum heel wat te 
beleven. Het is een boeiende 
wisselwerking.’

Jelle Schepers 

Stel je kandidaat

Wil je deel uitmaken van het 
bestuur van de cultuurraad van 
Drogenbos of van de stuurgroep 
van de Moelie/de Muse? Stuur 
voor 15 december je kandidatuur 
naar roel.leemans@derand.be of 
bezorg die per post aan GC de 
Moelie, t.a.v. Roel Leemans, 
Sint-Sebastiaanstraat 14, 1630 
Linkebeek. 

Wie een bestuursfunctie in de 
cultuurraad ambieert, moet lid 
zijn van een aangesloten vereni-
ging. Voor de stuurgroep van de 
Moelie/de Muse is dat niet nodig. 
Iedereen die het gemeenschaps-
centrum en zijn werking een 
warm hart toedraagt is welkom. 
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I N F O R M AT I E

nieuws uit het centrum

Elke donderdag van 
7 november tot 12 
december.
Mad science
i.s.m. Mad Science
SPEL SPELEN

16.20 uur – GBS de Wonderwijzer
Ontdek de magie van wetenschap 
in onze naschoolse cursus! Bij 
Mad Science worden kinderen 
zes weken lang meegenomen in 
de wondere wereld van experi-
menten, proefjes en demonstra-
ties. Elke week staat een nieuw 
thema centraal. Uiteraard gaat 
ook iedereen zelf aan de slag als 
een echte wetenschapper!
prijs: 60 euro
info: www.demuse.be, 
02 333 05 70 of info@demuse.be 

woensdag 13 november
Kadeeclub
i.s.m. Sportopia
SPEL SPELEN

14 uur – GC de Muse
Zit je in de 2e of 3e kleuterklas? 
Dan kan je terecht in de kleuter-
club van GC de Muse. Er zijn op 
woensdag van 14 tot 16 uur 14 
lessen met leuke sportactiviteiten 
in het Nederlands. Het is een 
reeks met veel variatie. Elke week 
kom je in contact met een ander 
thema. Sport en wetenschap zijn 
al zeker thema’s die aan bod 
zullen komen!
Doe jij met ons mee?
prijs: 60 euro (tot en met de 
kerstvakantie)
info: www.demuse.be, 
02 333 05 70 of info@demuse.be

Succesvolle Kadeeclub en Sportbox

September 2024 betekende niet alleen de start van 
een nieuw schooljaar, maar ook een frisse start voor 
GC de Muse. Enthousiast gingen we er weer tegenaan, 
en de Kadeeclub toonde aan dat dat animo wederzijds 
was: op woensdagnamiddag stonden twaalf enthousi-
aste kadeeclubbers klaar om er twee onvergetelijke 
uren van te maken. Lachen, spelen en leren stonden 
centraal, en de sfeer zat er meteen goed in.

Populaire Sportbox
Ook de Sportbox deed op zonnige woensdagen zijn 
intrede. De afgelopen weken konden kinderen van de 
3e kleuterklas tot en met het 6e leerjaar zich volledig 
uitleven in deze interactieve sport- en speelomgeving. 
Voetbalgoals, pingpongtafels, vier-op-een-rij en nog 
zoveel meer stonden klaar voor uren plezier. Het 
herfstweer werkte bovendien mee, en bijna elke 
woensdagmiddag stroomden er meer en meer kinde-
ren toe om samen actief en gezond bezig te zijn.

De Sportbox heeft in korte tijd bewezen een populaire 
ontmoetingsplek te zijn voor jong en oud. Terwijl we 
richting de winter gaan, kijken we terug op een ge-
slaagde 1e editie. En wees maar zeker, de Sportbox 
komt terug!

dinsdag 19 november 
Hoedoekda
Veilig online
VORMING

18 uur – GC de Moelie
Wil je weten hoe je jezelf beter 
kan beschermen tegen online 
gevaren? Doe dan mee met onze 
Hoedoekda?-workshop en leer 
hoe je veilig kunt surfen en 
phishingmails kunt herkennen. 
We geven je praktische tips om 
je persoonlijke gegevens te 
beschermen en je digitale 
weerbaarheid te vergroten. Voor 
beginners of gevorderden vanaf 
14 jaar.
prijs: 15 euro
info: www.demoelie.be, 
02 380 77 51 of info@demoelie.b

woensdag 20 november
Hoedoekda – junior
Stop motion
VORMING

14 uur – GC de Moelie
Ben je tussen 10 en 14 jaar en 
geïnteresseerd in animatie en 
storytelling? Wil jij je eigen 
stop-motionfilm maken? Doe 
dan mee met onze Hoedoekda?-
workshop en ontdek hoe jouw 
zelfgemaakte verhalen tot leven 
komen.
Deze activiteit wordt begeleid 
door onze enthousiaste 
Nederlandstalige monitor van 
het LinkeLab.
prijs: 10 euro
info: www.demoelie.be, 
02 380 77 51 of info@demoelie.b

zondag 17 november 
Kunstendag voor Kinderen (0 tot 5 jaar)
FeliX Art & Eco Museum 

Je baby’s eerste stapjes in een museum? Op 17 november 
kan het. Want dan organiseren GC de Muse, GC de 
Moelie, GC de Boesdaalhoeve en CC de Meent een 
Kunstendag voor Kleintjes in het mooie FeliXart 
Museum in Drogenbos.

Met o.a. de meedoe-voorstelling Tapis Partie van 
Katrien Oosterlinck en het Pieter Peuter Pad. 
Randanimatie op maat van de allerkleinsten is  
doorlopend van 10.30 uur tot 14 uur.

Heb je (een) kindje(s) tussen 0 en 5 jaar? Neem dan 
samen met je kleine koter(s) deel aan ons interactief 
familieprogramma op maat van baby’s, peuters en 
kleuters (en hun begeleiders).
Plaatsen zijn beperkt. Een ticket is noodzakelijk om 
deel te nemen.
Opgelet: voor een aantal activiteiten moet je  
reserveren. Check dus zeker de website.
info: 10.30 uur tot 14 uur - FeliX Art & Eco Museum  
prijs: 5 euro per persoon, duo: 8 euro Meedoe - voor-
stelling • www.demuse.be, info@demuse.be, 02 333 05 70
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TICKETS EN INFO 
GC de Moelie, Sint-Sebastiaanstraat 14, 1630 Linkebeek 
info@demoelie.be • Tel. 02 380 77 51 • www.demoelie.be 
OPENINGSUREN: ma van 13.30 tot 17 uur, di, do van 
9 tot 12.30 uur en van 13.30 tot 17 uur en op wo van 9 tot 13 uur, 
vr van 9 tot 12.30. 

TICKETS EN INFO 
GC de Muse, Kuikenstraat 4, 1620 Drogenbos 
info@demuse.be • Tel. 02 333 05 70 • www.demuse.be 
OPENINGSUREN ONTHAAL: di van 9 tot 12.30 uur, woe van 
9 tot 12.30 uur en van 13.30 tot 17 uur, vr van 9 tot 12.30 uur

Meer info over  : www.demuse.be/nl/taaliconen 

Geef je mening 
Genoot je van een workshop of activiteit in ons  
gemeenschapscentrum? Dan horen wij graag  
je mening! 

Om onze dienstverlening en programmatie nóg beter 
te maken willen we je enkele vragen stellen. Het 
invullen van de bevraging duurt slechts enkele 
minuten.

Doe mee en maak kans op een leuke prijs! Als extra 
bedankje verloten we onder de deelnemers enkele 
leuke prijzen. Ga snel naar onze website 
www.demuse.be of scan de 
QR-code om de enquête in 
te vullen. 

Hartelijk dank voor je tijd en 
moeite. Samen maken we de 
Muse nóg beter.

zaterdag 30 november 
Decemberfeesten
‘Ik wens voor Sinterklaas …’ (4+) 
JEUGD

Sinterklaas komt naar de Moelie
In de aanloop naar Sinterklaas organiseert de Moelie 
naar jaarlijkse traditie een sinterklaasactiviteit. ‘Deze 
keer kozen we voor een show in samenwerking met 
Decemberfeesten’, zegt Dirk Craps van de Moelie. 
‘Decemberfeesten verzorgt totaalbelevingen rond de 
sinterklaas- en kerstpersonages. We zorgen voor een 
podium voor Sinterklaas waar een kinderoptreden zal 
plaatsvinden. Alles draait om een toverlamp die de 
Pieten vinden. Nu mogen ze drie wensen doen. Al snel 
vergeten ze dat er nog zo veel werk is om het sinter-
klaasfeest voor te bereiden … Het wordt een leuke 
voorstelling met achteraf een ontmoeting met de Sint 
en zijn Pieten en een lekkernij als cadeautje. 
Momenteel zijn er al 110 tickets verkocht, maar de 
verkoop loopt nog volop. Er kunnen maximum 180 
bezoekers deelnemen. Vorig jaar mochten we 140 
bezoekers – onder wie 80 kindjes – verwelkomen op 
het sinterklaasfeest. Ook gezinnen met abonnements-
formules uit Linkebeek, Beersel (de Meent) en Sint-
Genesius-Rode (de Boesdaalhoeve) zijn welkom.’ (JH)
info: van 17 tot 18 uur – GC de Moelie • prijs: 12 euro 
(basis), 8 euro (-26 jaar), 8 euro (groepstarief) • tickets 
zijn te koop via het onthaal van de Moelie of via 
www.demoelie.be

donderdag 21 november
Ik durf in het 
Nederlands
i.s.m. vzw Nany Vanille
WORKSHOP: KAARSEN

18 uur – GC de Moelie 
Wil je je Nederlands oefenen 
maar durf je niet? Samen doen 
we het gewoon. Tijdens de 
workshops leren we op een 
speelse manier deze mooie taal. 
Fouten maken mag!
gratis
info: www.demoelie.be, 
02 380 77 51 of info@demoelie.be

zondag 24 november
Repair Café 
VORMING

14 uur – GC de Moelie
Repair Café is toegankelijk voor 
iedereen. Heb je momenteel 
niets om te laten repareren? 
Kom gerust een kop koffie of 
een frisse pint drinken. 7 
categorieën van herstellingen 
komen in aanmerking: elektro, 
fiets, klein timmerwerk en 
speelgoed, naaiwerk, messen 
slijpen, juwelen en informatica.
gratis
info: 
repaircafelinkebeek@gmail.com

dinsdag 26 november
Hoedoekda
ChatGPT
VORMING

18 uur – GC de Moelie
Wil je ontdekken hoe je met 
ChatGPT kunt werken? Schrijf je 
dan in voor deze workshop en 
leer de basis van ChatGPT. 
Ontdek hoe je slimme antwoor-
den genereert, productiever 
wordt en creatief aan de slag 
gaat met AI (artificiële intelligen-
tie). Voor beginners of gevorder-
den vanaf 14 jaar.
prijs: 15 euro
info: www.demoelie.be, 
02 380 77 51 of info@demoelie.b

vrijdag 29 november
Gamebeek Junior 
(8 tot 13 jaar)
JEUGD

15.30 tot 18 uur – GC de Moelie
Kom meteen na schooltijd 
gamen met je vrienden. Ontdek 
de nieuwste games en consoles 
of speel een game van vroeger. 
gratis 
info: www.demoelie.be, 
02 380 77 51 of info@demoelie.b
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C U LT U U R 

in de regio 

Wat is Kinderstreken?
Nele D’herde: ‘Kinderstreken is een 
samenwerkingsverband tussen meerde-
re gemeenschaps- en culturele centra in 
de regio Pajottenland-Zennevallei.
Door onze krachten te bundelen kunnen 
we het theater- en filmaanbod voor 
kinderen en jongeren in onze regio 
verrijken. Dat doen we door onze 
programma’s op elkaar af te stemmen, 
zodat die elkaar niet overlappen. Samen 
kijken we ook welke van onze faciliteiten 
het meest geschikt zijn voor bepaalde 
voorstellingen. Het mooie aan onze 
samenwerking is dat we over de ge-
meentegrenzen heen denken. Onze 
doelstelling is namelijk dezelfde: we 
willen onze jeugd het allerbeste en 
boeiendste op het vlak van theater en 
film aanbieden.’ 

Wat houdt de samenwerking 
concreet in?
Karen Rodet: ‘Om de twee maanden 
komen de familieprogrammatoren van 
de verschillende centra samen. We 
stemmen niet alleen onze programma’s 
op elkaar af, we werken ook aan ge-
meenschappelijke voorstellingen en 

projecten. Elk jaar organiseren we 
minstens één productie samen, die we 
vervolgens aan een breed publiek tonen. 
Op zulke momenten merk je hoe het 
bundelen van krachten en middelen echt 
de moeite loont.’
‘Onze toegangsprijzen zijn op elkaar 
afgestemd. Voor de meeste voorstellin-
gen in onze huizen gelden dezelfde 
prijzen. Kinderen betalen standaard 8 
euro voor een ticket, jongeren 10 euro 
en volwassenen 12 euro. Verder wisselen 
we ook ideeën uit over bijvoorbeeld 
omkaderende activiteiten. De grootste 
troef van ons collectief is onze con-
structieve samenwerking.’  

Hoe komt het publiek erachter wat 
Kinderstreken te bieden heeft?
Nele D’herde: ‘Naast onze website 
Kinderstreken.be verschijnt er twee keer 
per jaar een Z-card. Via de boekentas 
van de kinderen vindt de Z-card zijn weg 
naar het publiek. Je vindt er een over-
zicht met al de locaties waar de culture-
le activiteiten plaatsvinden. Samen met 
een woordje uitleg over wat die activi-
teit inhoudt en voor welke leeftijdsgroep 
die het meest geschikt is. Die Z-card is 

trouwens een leuk hebbeding. De 
lay-out is superspeels. Helemaal op 
maat van kinderen.’ 

Tot welke leeftijdsgroep richt 
Kinderstreken zich?
Karen Rodet: ‘Kinderstreken richt zich 
tot families. De leeftijd speelt niet 
meteen een rol. Onze voorstellingen 
richten zich tot  kinderen tussen 0 en 12 
jaar, maar zijn evenzeer voor andere 
leeftijdsgroepen geschikt. Persoonlijk 
vind ik dat je als (groot)ouder of bege-
leider altijd meegeniet van onze voor-
stellingen. We zijn allemaal ooit kind 
geweest, toch?’

Zijn er ook voorstellingen die baby’s 
kunnen aanspreken?
Nele D’herde: ‘Zeker. Ik denk bijvoor-
beeld aan producties van De Spiegel. Op 
het podium creëren zij werelden waarin 
de allerjongsten en hun ouders of 
begeleiders allerlei zaken kunnen 
ontdekken, proeven en voelen.’
Karen Rodet: ‘De voorbije jaren werden 
er steeds meer voorstellingen voor de 
allerkleinsten gemaakt. Dat juichen we 
toe, want zelfs baby’s die nog maar 
enkele maanden oud zijn, doen al aan 
cultuurbeleving. Zij zijn geboren kijkers. 
Net omdat zij het leven nog volop aan 
het ontdekken zijn.’

Wat zijn goede redenen om kinderen 
van cultuur te laten proeven?
Nele D’herde: ‘Hoe vroeger je kinderen 
in contact brengt met cultuur, hoe 
beter. Dat kan op een heel laagdrempeli-
ge manier op maat van kinderen. Het 
komt eropaan de smaak voor cultuur bij 
jongeren al van jongs af aan aan te 
wakkeren. Anders krijg je snel een 
houding van onbekend maakt 
onbemind.’
Karen Rodet: ‘Ik zie cultuurbeleving niet 
louter als een verrijking, maar als een 
basisrecht omdat het je als persoon mee 
vormt. Verschillende studies hebben al 

Meer info over het theater- en 
filmaanbod  voor een jong 
publiek  dat zich tussen Zenne 
en Dender beweegt?
www.kinderstreken.be

Kinderstreken: handige website

Theater en film 
voor de hele familie
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Ken je Kinderstreken.be? De website die je wegwijs maakt 
in het theater- en filmaanbod voor families in onze streek? 
Nele D’herde van de Boesdaalhoeve en Karen Rodet van de 
Meent waren er bij vanaf het prille begin.  
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D rie jaar geleden ging Josiane Teys 
met pensioen. Tot dan had zij 
veertig jaar als management- 

assistant gewerkt bij een bank. ‘Ik hou 
ervan om met mensen een babbeltje te 
slaan. Toen we tijdens de coronaperiode 
haast geen contact mochten hebben met 
onze medemensen vond ik dat vreselijk. Ik 
zag hoe mijn moeder die in een woonzorg-
centrum verbleef daar erg onder leed. Het 
heeft me nog meer doen inzien hoeveel 
nood aan sociale contacten wij als mens 
hebben.’

Droomjob
‘Vandaar dat ik De Passage in Drogenbos 
zo’n mooi project vind. Het is een plek 
waar mensen elkaar kunnen ontmoeten 
en administratieve ondersteuning kunnen 
krijgen. Er vinden ook allerlei activiteiten 
plaats, zoals babymassage, workshops, 
bingonamiddagen …  Ik doe er het onthaal. 
Een droomjob. Want zo kom ik met heel 
wat mensen in contact. Ik luister graag 
naar hun verhalen en vragen. De tijd vliegt 
dan ook voorbij als ik er ben.’
Josiane mag dan op pensioen zijn, het 
belet haar niet om een heel actief leven te 
leiden. Naast haar vrijwilligerswerk in De 
Passage doet ze aan linedancing en 
gymnastiek. ‘Mijn echtgenoot en ik 
hebben het geluk in goede gezondheid te 
verkeren. Elke dag vangen wij onze klein-
zoon, die nu vijf jaar is, tussen 16 en 18 uur 
op. Hem zien opgroeien vinden we allebei 
een bijzondere ervaring.’ 

Het kind in jezelf
Wat Josiane en haar man al 42 jaar samen-
houdt? ‘Soms zeg ik al lachend: mijn man is 

mijn hobby. Geloof het of niet: ik breng 
nog altijd heel graag tijd met hem door. Hij 
brengt me aan het lachen. Humor is zo 
belangrijk voor een relatie. Respect voor 
elkaar hebben en op een beschaafde 
manier met elkaar van mening kunnen 
verschillen zijn dat ook. Ouder worden 
belet ons niet om het kind in ons te 
bewaren. In de spiegel kan ik niet om de 
rimpels heen, maar in mijn hart ben ik nog 
steeds het zotte meisje van weleer.’

Mooie momenten 
Wat is Josianes geheim om zo jong van 
geest te blijven? ‘De winter nadert. De 
koude en duistere dagen zijn geen mooi 
vooruitzicht. Maar je mag daar niet te lang 
bij stilstaan. Die winter komt er toch. Je 
kunt wel gezellige avonden creëren door 
bijvoorbeeld vrienden voor een lekker 
etentje uit te nodigen. Mooie momenten 
maak je zelf.’
Josiane houdt ervan om zich te omringen 
met mensen die de kunst van geven en 
nemen beheersen. ‘Ik ga vooral voor 
vriendschappen die me energie geven. Ik 
kan er erg van genieten als ik zie dat mijn 
familie en vrienden in het gezelschap van 
mijn man en mij een fijne tijd beleven.’ Er 
is nog iets waar Josiane de laatste tijd erg 
van geniet. Dat is het licht dat langs de 
ramen van haar penthouse binnenvalt. 
‘Vroeger woonden we in een rijhuis in 
Drogenbos. Sinds we verhuisd zijn naar 
een penthouse in het centrum van 
Drogenbos, weten we hoe heerlijk het is 
om getrakteerd te worden op het binnen-
stromende licht.’ 

Nathalie Dirix

M E N S E N

vrijwilliger van de maand

‘Contact met mensen geeft me energie’, zegt Josiane Teys. 
Een paar keer per maand werkt ze als vrijwilligster in 
ontmoetingscentrum De Passage, waar ze het onthaal verzorgt.   

aangetoond dat vroege cultuur- 
participatie wel degelijk de cognitieve, 
emotionele en sociale ontwikkeling 
bevordert. Daarom is het zo belangrijk 
om het kind als volwaardige participant 
te beschouwen.’

Met welke culturele activiteiten 
kwamen jullie in jullie kinderjaren in 
contact?
Nele D’herde: ‘Mijn ouders namen ons 
vaak mee naar klassieke concerten. Bijna 
elke week gingen we naar het 
Flageygebouw om een concert te 
beluisteren. Misschien is dat wel een 
trigger geweest voor mij om later piano, 
dwarsfluit en saxofoon te gaan spelen.’ 
(lacht)
Karen Rodet: ‘Ik kreeg geen bijzondere 
culturele opvoeding mee van thuis.
Het was via school dat ik in contact 
kwam met cultuur. Ik herinner me nog 
steeds een absurde poppentheatervoor-
stelling van Theater Froe Froe die ik met 
de klas zag. Ik was toen zo’n tien jaar. 
Best grappig dat ik nu zelf het podium-
programma voor scholen samenstel. En 
ja hoor, daar zit Froe Froe nog steeds 
bij.’ (lacht)

Hoe zien jullie de samenwerking 
tussen gemeenschapscentra en 
culturele centra via Kinderstreken in 
de toekomst evolueren?
Nele D’herde: ‘Kinderstreken wil élk 
kind in onze regio laten proeven van 
cultuur en doet dat aan de hand van een 
kwalitatief, veelzijdig en laagdrempelig 
aanbod voor een jong publiek. Dat 
aanbod willen we blijven verruimen en 
versterken. Samenwerking is dé sleutel 
om dit te bereiken.’
Karen Rodet: ‘Delen van kennis en 
spreiden van het aanbod zal altijd de 
hoofdpijler van onze samenwerking 
vormen, maar ook inhoudelijk zal er 
ongetwijfeld nog meer samengewerkt 
worden. Ik zie een toekomst weggelegd 
voor meer gezamenlijke voorstellingen 
op locatie. Samen kunnen we omkade-
ring op maat uitwerken die al onze 
huizen kunnen aanbieden. En waarom 
geen kinderabonnement en 
Kinderstrekenfestival? De mogelijkheden 
zijn eindeloos, en de goesting ook.’

Nathalie Dirix 
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I N F O R M AT I E

rand-nieuws

Uitslag gemeenteraadsverkiezingen in de faciliteitengemeenten

Van totale verandering tot status quo, 
een Nederlandstalige schepen kwijt en rijk 
De stemmen zijn ook in de zes faciliteitengemeenten geteld. Hoe stemden de inwoners 
van Drogenbos, Sint-Genesius-Rode, Kraainem, Wezembeek-Oppem, Linkebeek en 
Wemmel? Wat onthouden we na 13 oktober? Alvast dit: enkele zittende burgemeesters 
scoorden heel goed en ook een nieuwe politieke generatie komt aan zet. 

De grootste verrassing kwam uit 
Wezembeek-Oppem, waar de nieuwe 
lijst Horizon met lijsttrekker Nicolas Celis 
een absolute meerderheid behaalde.  
In Drogenbos en Sint-Genesius-Rode 
behaalde de lijst van de burgemeester 
(met burgemeesters Alexis Calmeyn en 
Pierre Roilin) een absolute en grote 
meerderheid. Kraainem-Unie, de politieke 
beweging van de huidige burgemeester 
Bertrand Waucquez behaalde op zijn 
beurt een volstrekte meerderheid in 
Kraainem, waar ze 6 jaar geleden nog 
een coalitie moest aangaan met Pro 
Kraainem. In Linkebeek liet de lijst van 
zittende burgemeester Yves Ghequiere 
een stevige winst en meerderheid 
optekenen. Opvallend: Roel Leemans 
wordt de eerste Vlaamse schepen sinds 
een halve eeuw. In Wemmel bleef de 
uitslag status quo in vergelijking met 
2018. Daar is een coalitie nodig voor  
een meerderheid. 

Buitenbeentje
De stembusgang in de zes faciliteiten- 
gemeenten was een buitenbeentje bij  
de lokale verkiezingen van 13 oktober 
omdat nagenoeg alles bij het oude bleef. 
Hier geen initiatiefrecht voor de groot-
ste partij en niet automatisch het 
burgemeesterschap voor de persoon 
met het hoogste aantal stemmen van 
de grootste partij. De rechtstreekse 
verkiezing van de schepenen, OCMW-
raadsleden en leden van het vast bureau 
bleef behouden. Maar de opkomstplicht 
werd ook hier afgeschaft, net als elders 
in Vlaanderen. Terwijl in Wemmel en 
Drogenbos slechts 55,1 en 59,9 % kwam 
opdagen, was de opkomst in de andere 
gemeenten hoger dan het Vlaamse 
gemiddelde, met als topper Linkebeek 
(72 %), gevolgd door Wezembeek-
Oppem (68,9 %), Sint-Genesius-Rode 
(67,3 %) en Kraainem (66,1 %). Het bilan 

voor de Vlamingen is divers. In Sint-
Genesius-Rode ging de Vlaamse  
schepenzetel teloor, maar in Linkebeek 
kan Roel Leemans, die verkozen werd  
op de LB-lijst, schepen worden.  
In Wezembeek-Oppem werd Horizon 
met enkele Open Vld’ers op de lijst de 
grootste partij met een volstrekt nieuw 
gezicht Nicolas Celis.

Sobrie schepen af
In 2006 verloor de Nederlandstalige 
lijst in Sint-Genesius-Rode haar tweede 
schepenzetel en op 13 oktober ging 
ook de laatste zetel verloren. De lijst 
L. Bourgmestre/Burgemeester van 
burgemeester Pierre Rolin scoorde  
72,7 % (+3,4 %) terwijl Accent 1640,  
de tweetalige lijst met schepen Anne 
Sobrie, 18,4 % haalde en Voor Rode van 
Bruno Stoffels (N-VA) 8,9 %. Ook als de 
twee kleine partijen samen waren 
opgekomen hadden ze niet voldoende 
stemmen gehaald voor een schepenzetel. 
De LB-lijst heeft in de nieuwe gemeente-
raad 20 zetels (+2). Accent 1640 heeft 
er 4 en Voor Rode 1. Ex-premier en 
EU-parlementslid Sophie Wilmès 
(2.541 stemmen) haalde op de LB-lijst 
meer voorkeurstemmen dan Pierre 
Rolin (2.364), maar ziet af van het 
burgemeesterschap. Rolin kan zich dus 
opmaken voor een derde ambtstermijn 
als burgemeester met Sophie Wilmès, 
Miguel Delacroix, Nicolas Kuczynski, 
Caroline Louveaux en Sophie Rohonyi 
als schepenen.

In Linkebeek werd de nieuwe kracht- 
meting tussen LB van burgemeester 
Yves Ghequiere en 1630LKB van Damien 
Thiéry duidelijk in het voordeel van de 
eerste beslist. LB haalde met 58,5 % van 
de stemmen 9 (+2) van de 15 zetels, 
1630LKB de overige 6 (+1). De tweetalige 
lijst Activ’, die in 2018 nog goed was 

voor 20,6 % van de stemmen en 
Link@venir van Ghequiere indertijd aan 
een meerderheid hielp, kwam deze keer 
niet op. Gemeenteraadsvoorzitter Roel 
Leemans, die van Activ’ overstapte naar 
LB, werd verkozen met 252 voorkeur-
stemmen. Dat is het op twee na  
hoogste aantal op de lijst waardoor  
hij in Linkebeek de eerste Vlaamse 
schepen in 50 jaar wordt. LB levert 
zoals voorheen de burgemeester en 
twee schepenen (Cédric Letier en 
Roel Leemans); 1630LKB met Damien 
Thiéry één. 

Nieuwe wind
De grootste verrassing van de verkie-
zingsdag werd genoteerd in 
Wezembeek-Oppem, waar nieuwkomer 
Horizon de absolute meerderheid haalt 
en hiermee een einde maakte aan een 
decennialange dominantie van LB 
Wezembeek-Oppem. Horizon kwam 
voort uit de burgerbeweging 
Wezem’move en omvat ook Open Vld, 
Les Engagés en Ecolo. Het haalde met 
lijsttrekker Nicolas Celis vanuit het niets 
47,4 % van de stemmen. De Franstalige 
eenheidslijst LB Wezembeek-Oppem, 
die Les Engagés en Ecolo zag vertrek-
ken, bleef steken op 43,6 %. WOplus, dat 
N-VA, CD&V en Vooruit groepeert, 
haalde 9,1 % (-14,2 %). Burgemeester 
Frédéric Petit, die behalve als gemeente-
raadslid ook verkozen werd als provincie- 
raadslid voor UF, gaf de fakkel als 
LB-lijsttrekker door aan Jérôme 
Delcourt. De uitslag leverde 12 zetels op 
voor Horizon, 10 voor LB Wezembeek-
Oppem en 1 voor WOplus. In het nieuwe 
schepencollege zetelen Nicolas Celis, 
Valentine Donck, Jean Hermesse en 
Eleonore Lefebvre voor Horizon en 
Jérome Delcourt en Florence Van Heck 
voor LB Wezembeek-Oppem. Nicolas 
Celis (34), die burgemeester wordt, is 
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een tweetalige handelsingenieur, partijloos 
en medeoprichter van Wezem’move.

In Kraainem haalde LB Kraainem-Unie 
van burgemeester Bertrand Waucquez 
met 48,8 % (+16,3 %) van de stemmen 
een absolute meerderheid van 12 zetels 
(+4) op 23. Het Franstalige kartel 
MR-DéFi-Ind. van schepen Elisabeth 
de Foestraets-d’Ursel bleef met 37,8 %  
(-6 %) steken op 9 zetels (-2).  
Pro Kraainem, het kartel van CD&V, 
Open Vld, Les Engagés, Ecolo en onaf-
hankelijken, dat in de plaats kwam van 
LB, haalde 11,9 % en 2 zetels (-2). De 
eenmanslijst van N-VA kreeg 1,5 %. 
Bertrand Waucquez kan dus probleem-

loos beginnen aan zijn tweede ambtster-
mijn als burgemeester van Kraainem. 
Kraainem-Unie krijgt in het nieuwe 
schepencollege de burgemeester en 
drie schepenen (Marie-France Constant, 
Vinciane De Meutter-Cardinael en 
Nathalie Woitrin). MR-DéFi-Ind. moet 
één schepenzetel inleveren en behoudt 
er twee (Elisabeth de Foestraets-d’Ursel 
en Françoise De Vleeschouwer). De 
Vleeschouwer wordt ook provincie-
raadslid voor UF. 

Machtsevenwicht
In Wemmel hield LB Wemmel met 43 % 
(-4,3 %) en 11 zetels (-1) goed stand, 
ondanks het feit dat Walter 

Vansteenkiste na twee ambtstermijnen 
niet langer lijsttrekker was. Erwin 
Ollivier nam de fakkel over. Wemmel 
Plus, de huidige coalitiepartner van LB, 
haalde met schepen Christian Andries 
als lijsttrekker 28,2 % (+0,9 %) en  
7 zetels (-). De coalitie behoudt dus een 
meerderheid van 18 op 25 zetels en kan 
mathematisch voortgezet worden, al is 
daar nog geen beslissing over. 
Oppositiepartij Intérêts Communaux 
met schepen Roger Mertens als lijsttrek-
ker haalde 28,7 % (+3,3 %) en won een 
zetel, wat het totale aantal op 7 brengt. 
Het nieuwe schepencollege bestaat uit 
Erwin Ollivier, Raf De Visscher,  
Walter Vansteenkiste (LB Wemmel), 
Roger Mertens (IC-GB) en Christian 
Andries (Wemmel Plus) als schepenen.  
Of Ollivier effectief burgemeester wordt 
hangt af van het resultaat van de onder-
handelingen over de coalitievorming.

In Drogenbos behoudt LB Drogenbos 
van burgemeester Alexis Calmeyn met 
50,8 % (+2,8 %) en 10 zetels (-) op 17 
haar absolute meerderheid. Calmeyn 
kan dus beginnen aan zijn vierde ambts-
termijn als burgemeester. Zijn vader 
Jean Calmeyn was overigens van 1965 
tot 2004 ook burgemeester van deze 
kleine faciliteitengemeente. In tegenstel-
ling tot in 2018 kwamen er deze keer 
twee Franstalige lijsten op. Nahyd 
Meskini, schepen voor UF, verliet deze 
partij en richtte samen met mensen van 
Ecolo, PS en onafhankelijken Alliance 
Francophone op, dat 17,4 % van de 
stemmen en 3 zetels haalde. Wat over-
bleef van Union Francophone (UF) 
haalde 16,8 % en 2 zetels. Go1620 van 
ex-schepen Steve Roobaert behield met 
14,9 % (-0,1 %) van de stemmen zijn 2 
zetels. Naast burgemeester Calmeyn 
bestaat het schepencollege volledig uit 
verkozenen van LB Drogenbos, met 
name José Lefever, Sabrina Pauwels, 
Philippe Queroles en Francis Dons. 

Luc Vanheerentals



M E N S E N

aan de terminus

‘Ik wisselde mijn auto in voor een tramkaart’
Henry Lafont (88) woont al 18 jaar in Drogenbos.

‘Na een leven met de auto te hebben gereden, neem ik sinds een jaar zeer regelmatig de bus. Voordien deed ik dat nooit. 
Maar het openbaar vervoer nemen stoort me niet, ook al is er geen sociaal contact.’

‘Mijn zoon woont in Huizingen en komt me elke week halen. Ik mag zelfs mee op vakantie en zo zit ik toch nog geregeld in 
de auto. In oktober ben ik spijtig genoeg niet kunnen gaan stemmen, want mijn zoon zat in de States en ik moest op hun 

hond passen.’

Tekst & beeld: David Legrève 


